

# 第七屆國際巡迴賽(加拿大.溫哥華站):

## 繪畫 / 書法 / 攝影 / 中英文寫作比賽

### 頒獎禮

詳情如下:

日期: 2017年12月23日

時間: 1) 第一場 - 10:30am - 12:00nn

(最佳指導學院、傑出學院獎、終極大獎、金獎之獲獎者)

2) 第二場 - 12:00nn - 01:30pm

(銀獎、銅獎及優異獎之獲獎者)

地點:旺角社區會堂(旺角上海街557號旺角綜合大樓二樓)

回覆:於2017年12月8日前回覆此電郵以確認會否出席及參與人數

(info@hkieaca.org.hk)

(回覆電郵時請列明得獎者之姓名)

(逾期回覆登記者本會恕不接受。如未能參與是次頒獎禮之獲獎者,

請於頒獎禮翌日後計三個月內到本會取回有關獎項。)

是次的比賽結果已於本會網站上公佈,詳情請瀏覽:

http://www.hkieaca.org.hk/page6256

### 現場規則:

- 1. 所有獲獎者必須準時到達。由於座位有限,陪同獲獎者的家長如多於一人可能不被邀請進入會場。獲獎者及家長必須遵照本會指定的座位表就坐。
- 2 頒譽典禮期間,不可離開座位及不能使用閃光器材進行錄影或拍照。
- 3. 本會有權發佈是次活動照片/視頻/音頻致世界各地傳播媒體。

如有任何疑問請致電 2481 0800。

期待您的來臨!

香港國際文藝交流協會



# 7th International Tour Competition (Vancouver . Canada Station): Painting/Calligraphy/Photography/Writing Competition

### **Award Presentation**

Details are as follows:

Date: 23 December 2017

Time: 1) 10:30am - 12:00nn

(Centre Award, Best of the Best Award, Gold Prize)

2) 12:00nn - 01:30pm

(Silver, Bronze and Excellent Prizes)

Venue: Mong Kok Community Hall,

L2, Mong Kok Complex, 557 Shanghai Street, Mong Kok

# RSVP: Please confirm availability and numbers of participant by 08/12/2017 through email.

(info@hkieaca.org.hk)

(Please mention the name of winner in the email)

(Late reply is not accepted. If you can't join the ceremony on 23 December 2017, please go to our office to collect the prize within 3 months starts at the dates after 23 December 2017.)

Website Link: <a href="http://www.hkieaca.org.hk/page6256">http://www.hkieaca.org.hk/page6256</a>

### **House Rules:**

- 1. All winners must arrive on time and sign-in at reception desk. More than one companion with the winner is not recommended. Participants should follow the seating plan assigned by the association.
- 2. Leave your seat and use flash light / equipment is not allowed when the event is in progress.
- 3. The association reserves the right to publish any photos/videos/ audio taken during the event for promotional purposes in any media, worldwide, without further payment or consideration.

If you have any questions, please call 24810800.



Look forward to seeing you!

Best Regards,

Hong Kong International Exchange of Artist & Culture Association